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ZÁPIS

z ustavujícího zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 17. 10. 2022

konaného v Kulturním domě Plzeňka

Přítomni: Ing. Viktor Burkert, Ing. Bc. Petr Horák, RNDr. Soňa Chalupová, Mgr. Eva Chlumská, Mgr.
Olga Chocová, Mgr. Hana Kašparová MBA, Mgr. Eva Kotrčová, Ing. Radek Lhotka, Zuzana Machová,
Ing. Irena Mastná, David Minařík, Ing. Michal Mišina, Václav Roztočil, Mgr. Barbora Skálová Ph. D.,
MUDr. Klára Šillerová, Mgr. Ondřej Šimon MPA, Mgr. Emil Snaidauf, Mgr. Dušan Tomčo, Ing.
Martin Veselý, Mgr. Adam Voldán, Mgr. Luboš Zálom
Právník: Mgr. Ildikó Fráňova
Tajemník: Ing. Jiří Chalupecký
Zapisovatel: Leona Pinkasová
Ověřovatelé zápisu: Ing. Irena Mastná, Ing. Martin Veselý

Program jednání:

l . Zahájení
2 . Složení slibu členů zastupitelstva
3 . Určení ověřovatelů zápisu, sčitatelů a zapisovatele
4 . Schválení programu

5 . Stanovení počtu mistostarostů

6 . Stanovení počtu členů rady města
7 . Stanovení počtu dlouhodobě uvolněných členů zastupitelstva města a určení funkcí, pro které
budou členové zastupitelstva dlouhodobě uvolněni
8 . Určení způsobu volby starosty, místostarosty, dalších členů rady města, předsedů výborů a členů
výborů
9 . Volba volební komise

10 . Volba starosty

11 . Volba místostarosty/místostarostú
12 . Volba dalších členů rady města
13 . Zřízení finančního a kontrolního výboru
14 . Stanovení počtu členů finančního a kontrolního výboru
15 . Volba předsedy finančního výboru
16 . Volba členů finančního výboru
17 . Volba předsedy kontrolního výboru
18 . Volba členů kontrolního výboru
19 . Určení zastupujícího místostarosty (v případě více místostarostú)
20 . Odměny za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva a odměny fyzickým osobám, které
nejsou členy zastupitelstva města, za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva a komise rady
21 . Určení oddávajících a pověření přijímáním projevu vůle snoubenců o vstupu do manželství
22 . Schválení „určeného zastupitele" pro spolupráci při pořizování územně plánovacích
dokumentací.

23 . Dotazy, připomínky, podněty
24 . Závěr
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l . Zahájení

Diskuze:

Ustavující zasedání Zastupitelstva města Beroun bylo zahájeno v 19,00 hodin starostkou RNDr.
Chalupovou jako "předsedající".
RNDr. Chalupová konstatovala, že zasedání bylo svoláno tak, aby se v souladu s § 91 odst. l zákona
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, konalo do 15 dnů ode dne uplynutí lhůty
pro podání návrhů soudu na neplatnost voleb nebo hlasování. Lhůta uplynula dne 7. 10. 2022. Žádný
návrh ke krajskému soudu nebyl podán. Informace o konání zasedání byla na úřední desce
Městského úřadu Beroun zveřejněna v souladu se zákonem o obcích od 10. 10. 2022 do dnešního
dne. Současně byla zveřejněna na webových stránkách města.
Zastupitelé spolu s pozvánkou obdrželi platný Jednací řád Zastupitelstva města Beroun, kterým se
budou při jednání řídit.

RNDr. Chalupová konstatovala, že dle prezenční listiny je přítomno 21 členů zastupitelstva z
celkového počtu 21 členů, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. Upozornila, že o průběhu
zasedání se pořizuje videozáznam. Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na
intemetových stránkách města a jeho záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k
nahlédnutí.

Osvědčení o zvolení členem Zastupitelstva města Beroun bylo vystaveno všem zvoleným
zastupitelům v souladu se Zápisem o výsledku voleb do Zastupitelstva města Beroun, konaných ve
dnech 23. a 24. září 2022. Dnes bude osobně předáno přítomným zastupitelům do vlastních rukou v
průběhu slavnostního aktu složení slibu.

RNDr. Chalupová dále informovala o tom, že dne 26. 9. 2022 obdržela písemnou rezignaci na funkci
zastupitele města od pana Petra Bureše z volební strany Občanská demokratická strana. Ke dni 26.
9. 2022 tedy jeho mandát člena ZM zanikl. Podle zákona o volbách do zastupitelstev obcí (§ 56 odst.
l zákona č. 491/2001 Sb. ) nastoupil na uprázdněný mandát v zastupitelstvu následujícím dnem, tj.
27. 9. 2022, náhradník z kandidátní listiny téže volební strany, tj. Občanská demokratická strana,
pan David Minařík, který byl již o tom vyrozuměn a je přítomen na dnešním zasedání zastupitelstva.
RNDr. Chalupová představila všechny přítomné zastupitele tak, jak byli zvoleni ve volbách do
zastupitelstev ve dnech 23. a 24. září 2022, včetně výše uvedené změny. Zastupitelé byli uvedeni v
abecedním pořadí a podle volebních stran, za které kandidovali:

Burkert Viktor, Ing.
Horák Petr, Ing. Bc.
TOP 09 a KDU-ČSL
Chalupová Soňa, RNDr.
Chlumská Eva, Mgr.
Chocová Olga, Mgr.
Kašparová Hana, Mgr., MBA
Kotrčová Eva, Mgr.
Lhotka Radek, Ing.
Machová Zuzana

Mastná Irena, Ing.
Minařík David

Mišina Michal, Ing.
Roztočil Václav

Skálová Barbora, Mgr. Ph. D.
Sillerová Klára, MUDr.

Občanská demokratická strana

SPOLEČNÉ PRO BEROUN - Starostové a nezávislí s podporou

Občanská demokratická strana

NEZÁVISLÍ BEROUŇÁCI
NEZÁVISLÍ BEROUŇÁCI
BEROUN SOBĚ
BEROUN SOBE
Hnutí ANO 2011 a nezávislí kandidáti

Lidé pro Beroun
Hnutí ANO 2011 a nezávislí kandidáti

Občanská demokratická strana

Hnutí ANO 2011 a nezávislí kandidáti
BEROUN SOBĚ
BEROUN SOBĚ
NEZÁVISLÍ BEROUŇÁCI
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Simon Ondřej, Mgr., MPA
09 a KDU-ČSL
Šnaidauf Emil, Mgr.
Tomčo Dušan, Mgr.
Veselý Martin, Ing.
Voldán Adam, Mgr.
Zálom Luboš, Mgr.

SPOLEČNÉ PRO BEROUN - Starostové a nezávislí s podporou TOP

Hnutí ANO 2011 a nezávislí kandidáti

NEZÁVISLÍ BEROUŇÁCI
BEROUN SOBE
BEROUN SOBĚ
Lepší Beroun

2 . Složení slibu členů zastunitelstva

Diskuze:

RNDr. Chalupová vyzvala přítomné členy zastupitelstva ke složení slibu. Upozornila, že odmítnutí
složit slib nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 Sb.,
o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění).

Složení slibu proběhlo tak, že Mgr. Eva Chlumská přečetla znění slibu, které je stanoveno § 69 odst.
2 zákona o obcích:

„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat
svědomitě, v zájmu města a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky."

Ing. Zdeňka Slivková jmenovitě vyzvala přítomné členy zastupitelstva, aby přistoupili jednotlivě k
předsednickému stolu. Zastupitelé složili slib pronesením slova „slibuji" a potvrdili ho podpisem na
připraveném archu.
RNDr. Chalupová konstatovala, že žádný člen zastupitelstva neodmítl složit slib ani nesložil slib s
výhradou. Popřála všem hodně úspěchů v práci pro naše město.

3 ^Určení ověřovatelů zápisu, sčitatelů a zauisovatele

Diskuze: RNDr. Chalupová určila ověřovateli zápisu Ing. Irenu Mastnou a Ing. Martina Veselého.
Sčitateli určila Ing. Zdeňku Slivkovou, Kamilu Benákovou a Hanu Tučkovou, zapisovatelkou určila
Leonu Pinkasovou.

4 . Schválení programu
Diskuze:

RNDr. Chalupová seznámila přítomné s návrhem programu dnešního jednání tak, jak byl uveden na
pozvánce a v souladu s informaci zveřejněné na úřední desce. Dotázala se členů zastupitelstva, zda
se chtějí k návrhu programu vyjádřit.
Ing. Bc. Horák se přihlásil s faktickou připomínkou, že očekával při slavnostním aktu skládání slibu
státní hymnu. K programu vyjádřil názor, že v době, kdy je velmi složitá bezpečnostní situace,
navrhuje zřídit i bezpečnostní výbor. Dle jeho názoru by umožnil městu zapojit do krizového řízení
více lidí. Zastupitelstvo města má pravomoc výbor zřídit, proto navrhl zařadit tento bod do programu
zasedání.

RNDr. Chalupová konstatovala, že Beroun má bezpečnostní radu, krizový štáb, městskou policii.
Upozornila, že zřízení bezpečnostního výboru nebylo součástí povolebních vyjednávání. Dle zákona je
nutné na ustavujícím zasedání zřídit kontrolní výbor a finanční výbor. Zřídit další výbory může
zastupitelstvo během dalšího období. Ale musí být zřejmá náplň jejich činnosti a jejich pravomoci.
Vyzvala Ing. Bc. Horáka k formulování protinávrhu, o němž se následně bude hlasovat.

Ing, Bc. Horák navrhl do bodu 6 programu zařadit zřízení bezpečnostního výboru.
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RNDr_ChalupQYá zahájila hlasování o protinávrhu Ing. Bc. Horáka.
Hlasování: 10 - pro, 10 - proti, l - se zdržel
Protinávrh nebyl přijat.

RNDr. Chalupová se dotázala zastupitelů na další návrhy k programu jednání.

lna. Veselý přednesl návrh zřídit výbor pro územní plán.
RNDr. Chalupová zahájila hlasování o protinávrhu Ing. Veselého.
Hlasování: 10 - pro, 10 - proti, l - se zdržel
Protinávrh nebyl přijat.

Mgr. Kašparová. l^IBA^ navrhla zřízení školského výboru.
Mgr. Voldán vyjádřil názor, zeje důležité, aby byly zřízeny výbory, protože ty se zodpovídají přímo
zastupitelstvu města. Z předchozího volebního období mají zkušenost, že dle jeho názoru konkrétní
návrhy z komisí nebyly řádně projednány, proto se snaží o vznik výborů.
RNDr. Chalupová zahájila hlasování o protinávrhu Mgr. Kašparové. MBA.
Hlasování: 10 - pro, 10 - proti, l - se zdržel
Protinávrh nebyl přijat.

Mař. Skálová. Ph. D. navrhla zřízení výboru dopravy.
Mař. Voldán doplnil, že dopravní problematika je v prioritách všech volebních stran.
RNDr. Chalupová zahájila hlasování o protinávrhu Mař. Skálové, Ph. D.
Hlasování: 10 - pro, 11 - proti, O - se zdržel
Protinávrh nebyl přijat.

Mgr. Zálom se dotázal na důvod, proč někteří členové zastupitelstva hlasují proti zřízení výborů.
Výbor je orgán zastupitelstva města a nijak nekoliduje s prací úřadu.
Ing. Mastná reagovala, že na programu dnešního zasedání je připravena volba finančního výboru a
kontrolního výboru. Připomněla, že RNDr. Chalupová již uvedla, že další výbory nemusíme zřídit
ihned, kdy není jasný jejich program a náplň práce. Volební strany na to nejsou připraveny, nemají
návrhy na členy těchto nových výborů.

RNDr. Chalupová se dotázala na další návrhy členů zastupitelstva a veřejnosti k programu.
Do další diskuze se nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o programu zasedání.

usnesení č. 72/2022

Zastupitelstvo města Beroun schvaluje program ustavujícího zasedání Zastupitelstva města Beroun.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 13, Proti: 6, Zdrželo se: 2, Nehlasovalo: O

5 . Stanovení počtu místostarostů
Diskuze:

Předsedající RNDr. Chalupová přednesla návrh, aby na základě dosavadních zkušeností byli zvoleni
dva místostarostové.

Nebyly vzneseny žádné jiné návrhy a bylo přistoupeno k hlasování.

usnesení č. 73/2022
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Zastupitelstvo města Beroun schvaluje zvolení dvou místostarostů.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se; 2, Nehlasovalo: O

6 . Stanovení počtu členů rady města
Diskuze:

Předsedající RNDr. Chalupová připomněla, že podle § 99 odst. 3 zákona o obcích radu města tvoří
starosta, místostarosta (místostarostové) a další členové rady volení z řad členů zastupitelstva města.
Počet členů rady je lichý a činí nejméně 5 a nejvýše 11 členů, přičemž nesmí přesahovat jednu
třetinu počtu členů zastupitelstva. Maximální počet členů Rady města Beroun, včetně starosty a
místostarostú, je tedy 7.
RNDr. Chalupová navrhla, aby rada města měla nadále 7 členů, jako tomu bylo doposud.

Mgr. Voldán vznesl protinávrh, aby členů rady města bylo celkem 5.
RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování o protinávrhu Mgr. Voldána.
Hlasování: pro - 7, proti -12, zdržel se - 2.
Protinávrh nebyl přijat.

Další návrh zastupitelů ani přítomné veřejnosti nebyl vznesen. Bylo přistoupeno k hlasování o
původním návrhu, aby rada města měla 7 členů.

usnesení č. 74/2022

Zastupitelstvo města Beroun stanoví počet členů rady města na sedm.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 14, Proti: 4, Zdrželo se: 3, Nehlasovalo: O

7 . Stanovení počtu dlouhodobě uvolněných členů zastupitelstva města a určení funkcí,

pro které budou členové zastupitelstva dlouhodobě uvolněni

Diskuze:

Předsedající RNDr. Chalupová přednesla návrh, aby počet uvolněných členů zastupitelstva byl tři, a
to jako v minulém volebním období pro výkon funkce starosty a obou místostarostú.

Nebyly vzneseny žádné připomínky ani návrhy. Bylo přistoupeno k hlasování.

usnesení č. 75/2022

Zastupitelstvo města Beroun stanoví, že počet dlouhodobě uvolněných členů zastupitelstva města
bude tři a určuje, že členové zastupitelstva budou uvolněni pro výkon funkce starosty a
mistostarostú.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 2, Nehlasovalo: O

8 . Určení způsobu volby starosty, místostarostv, dalších členů rady města, oředsedů
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výborů a členů výborů
Diskuze;

RNDr. Chalupová uvedla, zeje nyní jakým způsobem se bude postupovat v návaznosti na jednací řád
a volební řád zastupitelstva při volbě starosty, místostarosty, dalších členů rady města, předsedů
výborů a členů výborů. Připomněla, že volební řád členové zastupitelstva obdrželi společně s
pozvánkou na zasedání zastupitelstva.

Podle volebního řádu (či. 1. 2) se volby konají veřejným hlasováním (aklamací). Tajně se hlasuje
pouze v případě, kdy o tomto způsobu hlasování rozhodne zastupitelstvo hlasováním.
Podle jednacího řádu (či. 8. 10) nerozhodne-li zastupitelstvo jinak, se o volbě starosty, místostarostů,
členů rady a předsedů výborů hlasuje podle jmen zastupitelů.

RNDr. Chalupová požádala o přednesení připomínek ke způsobu volby.

Žádný návrh nebyl přednesen.
RNDr. Chalupová uvedla, že bude tedy postupováno podle platného volebního řádu ajednacího řádu.
Volby se budou konat veřejným hlasováním, a to podle jmen zastupitelů, jak stanoví či. 8. 10
jednacího řádu zastupitelstva města.

9 . Volba volební komise

Dis kůže:

RNDr. Chalupová vysvětlila, že podle volebního řádu (či. 2. 1 a 2. 2) se pro volby konané
zastupitelstvem zřizuje tříčlenná volební komise. Předsedu a další členy volební komise volí
zastupitelstvo z řad přítomných členů zastupitelstva, přičemž ale dalším členem volební komise může
být i někdo z přítomných zaměstnanců města zařazených do městského úřadu nebo zaměstnanců
městem založených a zřízených právnických osob. Cleném volební komise nemůže být kandidát na
některou z volbou obsazovaných funkcí. Připomněla, že na programu jednání zastupitelstva bude
volba starosty, místostarostů, dalších členů rady města, předsedů výborů a členů výborů. Volební
komise bude řídit všechny tyto volby.

RNDr. Chalupová přednesla jako první návrh na členy volební komise, a to ve složení:
předseda Mgr. Emil Snaidauf, další členové Ing. Zdeňka Slivková a Kamila Benáková.

Další návrhy nebyly vzneseny. Bylo přistoupeno k hlasování.

usnesení č. 76/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí předsedou volební komise Mgr. Emila Šnaidaufa a dalšími členy
volební komise Ing. Zdeňku Slivkovou a Kamilu Benákovou.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 21, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: O

10 . Volba starosty
Diskuze:

RNDr. Chalupová požádala volební komisi, aby se ujala své funkce. Předala slovo jejímu předsedovi,
který řídí volby podle volebního řádu.
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Předseda volební komise Mař. Šnaidauf poděkoval paní starostce za slovo.

Do diskuze se přihlásil Ing. Bc. Horák. Uvedl názor, že volba rady města je tak zásadní záležitostí,
proto bychom měli vědět, s jakou vizí vstupují jednotliví kandidáti do volby. Za klub Společně pro
Beroun řekl, že jsou přesvědčeni, že koalice, která by měla další čtyři roky vést město, je koalicí
opírající se o nejnižší možný počet členů zastupitelstva. Považují to za špatný signál. To byl důvod,
proč opozice chtěla zřídit výbory, aby měli možnost zasahovat do důležitých rozhodování. Dále uvedl,
že za této situace je pro ně volba věcí, pod kterou se nemohou podepsat. Považuje to za nedostatečně
prodiskutované. Upozornil, že se zdrží hlasování o všech personálních záležitostech.
Dále se do diskuze zapojil Mgr. Voldán. Vyjádřil názor, že představení kandidátů a jejich vizí je velmi
důležité, obzvlášť vzhledem k tomu, jak vznikla koalice.
Mgr. Zálom se připojil k tomuto názoru.

Předseda volební komise Mgr. Snaidauf požádal členy zastupitelstva o podání návrhů na funkci
starosty.

Clen zastupitelstva Ing. Burkert navrhl zvolit do funkce starosty RNDr. Soňu Chalupovou.
RNDr. Chalupová vyslovila souhlas s kandidaturou na funkci starostky.

Žádné další návrhy nebyly předneseny.

Mgr. Šnaidauf vyzval k diskuzi veřejnost.
Z veřejnosti se do diskuze přihlásil Tomáš Procházka - Beroun, Svermova. Vyjádřil překvapení, že
návrh na starostku je z volební strany, která skončila ve volbách na čtvrtém místě. Dotázal se, zda by
demokratické volbě neprospělo, aby se volby zúčastnilo více kandidátů nebo kandidátek.

Mgr. Šnaidauf se opětovně dotázal na další návrh na funkci starosty.
Žádné další návrhy nebyly předneseny.

Proběhla volba aklamací, podle jmen zastupitelů. Při hlasování uvedl předseda volební komise jména
zastupitelů, kteří hlasovali pro, proti, zdrželi se.
Předseda volební komise Mgr. Šnaidauf konstatoval, že Zastupitelstvo města Beroun zvolilo
starostkou RNDr. Chalupovou.

usnesení č. 77/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí starostkou města Beroun RNDr. Soňu Chalupovou.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 11 (V. Burkert, S. Chalupová, E. Chlumská, O. Chocová, R. Lhotka, I. Mastná, D.
Minařík, M. Mišina, K. Sillerová, E. Snaidauf, D. Tomčo), Proti: 8 (H. Kašparová, E. Kotrčová, Z.
Machová, V. Roztočil, B. Skálová, M. Veselý, A. Voldán, L. Zálom), Zdrželo se: 2 (P. Horák, O.
Šimon), Nehlasovalo: O

11 . Volba místostarostv/místostarostů
Diskuze:

Předseda volební komise Mgr. Šnaidauf požádal členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci
mistostarostú. Pňpomněl, že budou voleni dva místostarostové.
Ing. Bc. Horák uvedl, že chce veřejnosti sdělit, že v době, kdy se většina koalice dohodne, nemá příliš
smyslu jmenovat protikandidáty.
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Mgr. Skálová Ph.D. požádala kandidáty na místostarosty, aby představili své vize.

Byly podány následující návrhy:
Členka zastupitelstva Mař. Chocová navrhla zvolit do funkce místostarosty Mgr. Dušana Tomča.
Mgr. Tomčo vyslovil s kandidaturou souhlas. Uvedl, že již 4 roky vykonával funkci místostarosty.
Chce se gescím věnovat i nadále, hlavně oblasti školství.

Členka zastupitelstva Ing. Mastná navrhla zvolit do funkce místostarosty Ing. Michala Mišinu.
Ing. Mišina vyslovil s kandidaturou souhlas. Uvedl, že za dobu jeho vykonávání funkce místostarosty
se podařilo zrealizovat množství investičních akcí, mimo jiné v oblasti školství, obnovy komunikací
atd. Chce i nadále pokračovat v rozvoji města a v jeho modernizaci, samozřejmě v rámci možností
rozpočtu. Rád by zmínil i období pandemie onemocnění covid-19, kterým město prošlo se ctí.

Jiné návrhy nebyly podány.

K diskuzi byla vyzvána veřejnost.
Do diskuze se přihlásil Václav Pos, Tovární. Beroun. Vyjádřil svůj názor, že hlasování probíhá v
nesouladu s volebním řádem a je tedy neplatné. Upozornil na výsledek prvního hlasování o
protinávrhu Ing. Bc. Horáka, kde výsledek byl pro - 10, proti - 10, zdržel se - l. Dle jeho názoru to
není většina.

RNDr. Chalupová vysvětlila, že návrh by byl schválen v případě, kdy by získal nejméně l l hlasů.

Bylo přistoupeno k hlasování aklamací.

usnesení č. 78/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí místostarostou města Beroun Ing. Michala Mišinu.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 11 (V. Burkert, S. Chalupová, E. Chlumská, O. Chocová, R. Lhotka, I. Mastná, D.
Minařík, M. Mišina, K. Sillerová, E. Snaidauf, D. Tomčo), Proti: 7 (H. Kašparová, E. Kotrčová, Z.
Machová, B. Skálová, M. Veselý, A. Voldán, L. Zálom), Zdrželo se: 3 (P. Horák, V. Roztočil, O.
Simon), Nehlasovalo: O

usnesení č. 79/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí místostarostou města Beroun Mgr. Dušana Tomča.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 11 (V. Burkert, S. Chalupová, E. Chlumská, O. Chocová, R. Lhotka, I. Mastná, D.
Minařík, M. Mišina, K. Sillerová, E. Šnaidauf, D. Tomčo), Proti: 7 (H. Kašparová, E. Kotrčová, Z.
Machová, B. Skálová, M. Veselý, A. Voldán, L. Zálom), Zdrželo se: 3 (P. Horák, V. Roztočil, O.
Šimon), Nehlasovalo: O

12 . Volba dalších členů rady města
Diskuze:

Předseda volební komise Mař. Šnaidauf připomněl, že starosta a místostarostové jsou členy rady
města přímo ze zákona o obcích. Zbývá tedy zvolit další čtyři členy rady města. Požádal členy
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zastupitelstva o podání návrhů na další členy rady města.

Byly podány následující návrhy:
Člen zastupitelstva Radek Lhotka navrhl zvolit do funkce člena rady města Ing. Irenu Mastnou.
lna. Mastná vyslovila souhlas s kandidaturou na členku rady města. Uvedla, že v radě města působila
4 roky. Ráda by se i nadále věnovala územnímu plánování, výstavbě, chce pomáhat při tvorbě
územního plánu č. 4. Důležité je i zodpovědné hospodaření města. Je k dispozici všem občanům
města.

Člen zastupitelstva Ing. Burkert navrhl zvolit do funkce člena rady města Davida Minanka.
Pan Minařík vyslovil souhlas s kandidaturou na člena rady města. Uvedl, že 20 let působí v oblasti
dopravy a této oblasti by se rád věnoval i v rámci funkce člena rady města.

Místostarosta Mař. Tomčo navrhl zvolit do funkce členky rady města Mgr. Olgu Chocovou.
Mgr. Chocová vyjádřila souhlas s kandidaturou. Uvedla, že v radě města bude pokračovat v práci v
sociální oblasti, v oblasti kultury a školství.

Členka zastupitelstva MUDr. Šillerová navrhla zvolit do funkce členky rady města Mgr. Chlumskou.
Mgr. Chlumská vyslovila souhlas s kandidaturou. Dále uvedla, že v radě města pracuje již delší dobu.
Ale její hlavním zaměstnáním je práce ve školství a ráda by pomohla berounským školám ve
spolupráci se zřizovatelem, tak jak to dosud probíhá.

Proběhla volba aklamací o jednotlivých kandidátech v abecedním pořadí: Mgr. Chlumská, Mgr.
Chocová, Ing. Mastná a David Minařík.

usnesení č. 80/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členkou Rady města Beroun Mgr. Evu Chlumskou.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 11 (V. Burkert, S. Chalupová, E. Chlumská, O. Chocová, R. Lhotka, I. Mastná, D.
Minařík, M. Mišina, K. Sillerová, E. Snaidauf, D. Tomčo), Proti: 5 (H. Kašparová, Z. Machová, B.
Skálová, M. Veselý, A. Voldán), Zdrželo se: 5 (P. Horák, E. Kotrčová, V. Roztočil, O. Šimon, L.
Zálom), Nehlasovalo: O

usnesení č. 81/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členkou Rady města Beroun Mgr. Olgu Chocovou.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 12 (V. Burkert, S. Chalupová, E. Chlumská, O. Chocová, R. Lhotka, I. Mastná, D.
Minařík, M. Mišina, V. Roztočil, K. Šillerová, E. Šnaidauf, D. Tomčo), Proti: 3 (H. Kašparová, E.
Kotrčová, B. Skálová), Zdrželo se: 6 (P. Horák, Z. Machová, O. Šimon, M. Veselý, A. Voldán, L.
Zálom), Nehlasovalo: O

usnesení č. 82/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členkou Rady města Beroun Ing. Irenu Mastnou.

Usnesení bylo: PŘIJATO
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Hlasování: Pro: 11 (V. Burkert, S. Chalupová, E. Chlumská, O. Chocová, R. Lhotka, I. Mastná, D.
Minařík, M. Mišina, K. Sillerová, E. Snaidauf, D. Tomčo), Proti: 6 (H. Kašparová, E. Kotrčová, Z.
Machová, B. Skálová, M. Veselý, A. Voldán), Zdrželo se: 4 (P. Horák, V. Roztočil, O. Simon, L.
Zálom), Nehlasovalo: O

usnesení č. 83/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členem Rady města Beroun Davida Minaříka.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 12 (V. Burkert, S. Chalupová, E. Chlumská, O. Chocová, R. Lhotka, I. Mastná, D.
Minařík, M. Mišina, V. Roztočil, K. Sillerová, E. Snaidauf, D. Tomčo), Proti: 6 (H. Kašparová, E.
Kotrčová, Z. Machová, B. Skálová, M. Veselý, A. Voldán), Zdrželo se: 3 (P. Horák, O. Šimon, L.
Zálom), Nehlasovalo: O

13 . Zřízení finančního a kontrolního výboru
Diskuze:

Po skončení hlasování starostka RNDr. Chalupová vyhlásila 15 minut přestávku - od 20,45 hodin do
21, 00 hodin

Starostka RNDr. Chalupová zahájila 2. část zasedání zastupitelstva města.
Bylo přítomno 21 členů zastupitelstva.

Starostka RNDr. Chalupová v úvodu informovala o povinnosti zřídit finanční a kontrolní výbor, neboť
funkční období výborů předchozího zastupitelstva skončilo spolu s ukončením funkčního období
minulého zastupitelstva. Zastupitelstvo určuje počet členů výboru, který musí být lichý. Výbor musí
mít nejméně tři členy. Cleny výboru mohou být členové zastupitelstva i jiné osoby, pouze předsedou
výboru musí být vždy člen zastupitelstva. Připomněla, že podle zákona o obcích (§119 odst. l) členy
finančního a kontrolního výboru nemohou být starosta, místostarosta, tajemník obecního úřadu ani
osoby zabezpečující rozpočtové a účetní práce na obecním úřadu. Po zkušenostech z minulých let
navrhla, aby zastupitelstvo města zřídilo finanční a kontrolní výbor, přičemž každý z nich bude mít 5
členů, stejně jako tomu bylo doposud.

RNDr. Chalupová se dotázala zastupitelů na případný jiný návrh.

Ing. Bc. Horák navrhl vyhlásit pracovní přestávku, aby volební strany mohly prodiskutovat složení
výborů.

Starostka RNDr. Chalupová vyhlásila lOtí minutovou přestávku od 21, 10 do 21,20 hodin.

Starostka RNDr. Chalupová navrhla, aby na dnešním zasedání byl zřízen kontrolní výbor a finanční
výbor, a to oba jako pětičlenné. Požádala zastupitele o návrh.
Ing. Bc. Horák uvedl, že se snažili o domluvu tak, aby opozice měla zastoupení ve finančním výboru,
což se nezdařilo. Navrhuje odložit zřízení finančního výboru na další zasedání zastupitelstva města v
termínu cca za 14 dní.

Mgr. Tomčo podotkl, zeje třeba si uvědomit, že příprava rozpočtu na příští rok nebude jednoduchá.
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Proces je legislativně dán a již probíhá. Finanční výbor bude rozpočet projednávat a není vhodné
jakékoliv zdržení.
Mgr. Kašparová, MBA vyjádřila názor, že členové zastupitelstva by měli usilovat o spolupráci a
shodu. Je důležité umožnit opozici spolupráci na rozpočtu.

Diskuze veřejnosti

Michal Kovářík, Beroun, Pod Veselou, uvedl, že v minulém zastupitelstvu měla opozice menší
zastoupení, a přesto měla větší zastoupení ve výborech a komisích. Pozastavil se nad tím, proč jsou jí
tedy nyní upírána práva v kontrolním výboru.

Starostka RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování o návrhu Ing. Bc. Horáka přerušit projednání bodu
6) a) zřízení finančního výboru.
Hlasování: pro - 10, proti - 6, zdržel se - 5
Návrh nebyl přijat.

Starostka RNDr. Chalupová vyzvala k projednávání bodu 6.
Ing. Bc. Horák podal protinávrh, aby oba výbory byly 7členné.

Starostka RNDr. Chalupová vyzvala zastupitele a veřejnost k diskuzi.
Nebyly vzneseny žádné připomínky.

Starostka RNDr. Chalupová zahájila hlasování o protinávrhu Ing. Bc. Horáka, aby kontrolní výbor a
finanční výbor byly zřízeny jako 7členné.
Hlasování: pro -10, proti - 2, zdržel se - 9
Návrh nebyl přijat.

Starostka RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování o původním návrhu zřídit oba výbory, a to jako
5členné.

usnesení č. 84/2022

Zastupitelstvo města Beroun zřizuje finanční výbor a kontrolní výbor a určuje, že finanční výbor a
kontrolní výbor budou zřízeny oba jako pětičlenné.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 11, Proti: 10, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: O

14 . Stanovení počtu členů finančního a kontrolního výboru
Diskuze:

Rozprava a hlasování o usnesení k bodu č. 14 - Stanovení počtu členů finančního a kontrolního
výboru proběhla v rámci diskuze a hlasování v bodě č. 13 - Zřízení finančního a kontrolního výboru.

15 . Volba předsedy finančního výboru
Diskuze:

Starostka RNDr. Chalupová avizovala, že bude následovat volba předsedů a členů finančního a
kontrolního výboru. K těmto výborům ještě připomněla, že zastupitelstvo volí i místopředsedy výborů
(či. 2. 1 Zásad činnosti výborů zastupitelstva města), ale jejich volba není na programu dnešního
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zasedání zastupitelstva a bude zařazena na jeho nejbližší zasedání.

Starostka RNDr. Chalupová předala slovo opět předsedovi volební komise a požádala ho, aby se ujal
své funkce.

Předseda volební komise Mgr. Šnaidauf před zahájením vlastní volby připomněl, že v případě volby
předsedů výborů se hlasuje podle jmen zastupitelů, v případě volby ostatních členů výborů se podle
jmen zastupitelů nehlasuje. Požádal o podání návrhů na funkci předsedy finančního výboru.
Připomněl, že to musí být člen zastupitelstva.

Byly podány následující návrhy:
Členka zastupitelstva Mař. Skálová Ph. D. navrhla zvolit do funkce předsedy finančního výboru Mgr.
Evu Kašparovou, MBA.
Mgr. Eva Kašparová, MBA vyslovila s kandidaturou souhlas.

Clen zastupitelstva pan Minařík navrhl zvolit do funkce předsedy finančního výboru Ing. Burkerta.
lna. Burkert vyslovil s kandidaturou souhlas.

Mgr. Voldán požádal navržené, zda by se mohli představit.
Ing. Burkert sdělil, že v předchozím volebním období pracoval jako člen finančního výboru, v tomto
volebním období jako jeho předseda. Po celou dobu město velmi dobře prosperovalo a je v dobré
finanční kondici. Podařilo se mu do činnosti finančního výboru promítnout zkušenosti z vlastního
podnikání. Na žádost Mgr. Voldána doplnil, že jejich firma má cca 50 zaměstnanců, spolupracuje i se
zahraničními firmami. Svoje výrobky vyvážejí do USA a Německa. Na Berounsku jsou významným
zaměstnavatelem. Kromě jiného se zabývají i IT technologiemi a produkty.
Mař. Kašparová. MBA. uvedla, že vystudovala ekonomii na Karlově univerzitě a MBA ve Francii.
Pracovala 24 let jako ekonom a manažer ve společnosti Procter & Gambie, posledních 10 let na
pozici finanční ředitelky závodu v Rakovníku. V současné době se zabývá konzultační praxí, navrhuje
optimalizace ekonomických a finančních procesů firem.

Proběhla volba aklamací o jednotlivých kandidátech v abecedním pořadí.
Předseda volební komise Mgr. Snaidauf konstatoval, že Zastupitelstvo města Beroun zvolilo
předsedou finančního výboru Ing. Viktora Burkerta. Protože funkce předsedy finančního výboru již
byla obsazena, o dalším kandidátovi se již hlasovat nebude.

usnesení č. 85/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí předsedou finančního výboru Ing. Viktora Burkerta.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 11 (V. Burkert, S. Chalupová, E. Chlumská, O. Chocová, R. Lhotka, I. Mastná, D.
Minařík, M. Mišina, K. Sillerová, E. Šnaidauf, D. Tomčo), Proti: 8 (H. Kašparová, E. Kotrčová, Z.
Machová, V. Roztočil, B. Skálová, O. Šimon, M. Veselý, A. Voldán), Zdrželo se: 2 (P. Horák, L.
Zálom), Nehlasovalo: O

16 . Volba členů finančního výboru
Diskuze:

Ing. Veselý upozornil, že se blíží 22. hodina. Dotázal se, zda se bude hlasovat o pokračování
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zasedání.

Starostka RNDr. Chalupová dala hlasovat, zda se bude pokračovat do vyčerpání programu.
Proběhlo hlasování s výsledkem:
Pro- 13, Proti-3, zdržel 5
Zasedání zastupitelstva města pokračovalo.
Bylo přítomno 21 členů zastupitelstva.

Předseda volební komise Mař. Šnaidauf požádal o podání návrhů na další 4 členy finančního výboru.
Upozornil, že kandidáti nemusí být členy zastupitelstva.

Byly podány následující návrhy:

Clen zastupitelstva Ing. Bc. Horák navrhl zvolit členem finančního výboru Mgr. Šimona, MPA, a Ing.
Martina Dolejšího.

Členka zastupitelstva Mgr. Skálová. Ph. D., navrhla zvolit členkou finančního výboru Mgr.
Kašparovou, MBA, a Michaelu Svatošovou.
Členka zastupitelstva Ing. Mastná navrhla zvolit členkou finančního výboru Ing. Věru Mastnou.
Clen zastupitelstva Mgr. Simon, MPA, navrhl zvolit členem finančního výboru Ing. Bc. Horáka.
Člen zastupitelstva Ing. Burkert navrhl zvolit členem finančního výboru Zdeňka Kota.
Clen zastupitelstva pan Minařík navrhl zvolit členem finančního výboru Ing. Davida Krátkého.
Členka zastupitelstva Mař. Chlumská navrhla zvolit členkou finančního výboru Petru Grubnerovou.
Souhlas s kandidaturou vyjádřili všichni kandidáti nebo jejich zástupci.

Předseda volební komise Mař. Šnaidauf upozornil. že členové zastupitelstva mohou volit "pro"jen
čtyřikrát.
Proběhla volba atíamací o jednotlivých kandidátech v abecedním pořadí.

Před hlasováním vyzval Mař. Šnaidauf přítomnou veřejnost k diskuzi.
Do diskuze se nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k volbě.

Výsledky hlasování:

Ing. Dolejší
Petra Grubnerová

Ing. Bc. Horák
Mgr. Kašparová, MBA

Ing. Kot

Ing. Krátký
Ing. Mastná

pro - 10, proti - 0, zdržel se - 11
pro - 15, proti - 0, zdržel se - 6
pro- 4, proti - 0, zdržel se - 17
pro - 10, proti - 0, zdržel se - 11
pro - 12, proti - l, zdržel se - 8
pro - 11, proti - 0, zdržel se - 10
pro - 11, proti - 6, zdržel se - 4

- nebyl zvolen
- byla zvolena
- nebyl zvolen
- nebyla zvolena

- byl zvolen
- byl zvolen

- byla zvolena

Předseda volební komise Mgr. Šnaidauf konstatoval, že Zastupitelstvo města Beroun zvolilo za členy
finančního výboru Petru Grubnerovou, Ing. Kota, Ing. Krátkého a Ing. Mastnou.

usnesení č. .., 2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členem finančního výboru Ing. Martina Dolejšího.

Usnesení bylo: NEPŘIJATO

Hlasování: Pro: 10, Proti: 0, Zdrželo se: 11, Nehlasovalo: O

usnesení č. 86/2022
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Zastupitelstvo města Beroun volí členkou finančního výboru Bc. Petru Grubnerovou.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 15, Proti: 0, Zdrželo se: 6, Nehlasovalo: O

usnesení č. .., 2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členem finančního výboru Ing. Bc. Petra Horáka.

Usnesení bylo: NEPŘIJATO

Hlasování: Pro: 4, Proti: 0, Zdrželo se: 17, Nehlasovalo: O

usnesení é. ..,2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členkou finančního výboru Mgr. Hanu Kašparovou, MBA.

Usnesení bylo: NEPŘIJATO

Hlasování: Pro: 10, Proti: 0, Zdrželo se: 11, Nehlasovalo: O

usnesení č. 87/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členem finančního výboru Ing. Zdeňka Kota.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 12, Proti: l, Zdrželo se: 8, Nehlasovalo: O

usnesení č. 88/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členem finančního výboru Ing. Davida Krátkého.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 10, Nehlasovalo: O

usnesení č. 89/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členkou finančního výboru Ing. Věru Mastnou.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 11, Proti: 6, Zdrželo se: 4, Nehlasovalo: O

17 . Volba oředsedv kontrolního wboru

Diskuze:

Předseda volební komise Mgr. Snaidauf požádal o podání návrhů na obsazení funkce předsedy
kontrolního výboru. Upozornil, že též musí být členem zastupitelstva města.

Byly podány následující návrhy:
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Členka zastupitelstva Mgr. Skálová, Ph. D. navrhla zvolit do funkce předsedy kontrolního výboru
pana Roztočila.
Pan Roztočil vyslovil souhlas.

Mgr. Skálová. Ph. D. upozornila, že opozice nemá ve finančním výboru ani jednoho člena, což
považuje za skandální. Je to veškeré popření tvrzení koalice, že chce hledat širší podporu mezi
opozičními zastupiteli.

Další návrhy členové zastupitelstva ani veřejnost nepodali a bylo přistoupeno k hlasování.
Předseda volební komise Mgr. Snaidauf konstatoval, že Zastupitelstvo města Beroun zvolilo
předsedou kontrolního výboru pana Roztočila. Poblahopřál panu Roztočilovi ke zvolení do funkce
předsedy kontrolního výboru.

usnesení č. 90/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí předsedou kontrolního výboru Václava Roztočila.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (P. Horák, S. Chalupová, E. Chlumská, O. Chocová, H. Kašparová, E. Kotrčová,
R. Lhotka, Z. Machová, I. Mastná, D. Minařík, M. Mišina, B. Skálová, K. Sillerová, O. Simon, E.

Šnaidauf, D. Tomčo, M. Veselý, A. Voldán, L. Zálom), Proti: 0, Zdrželo se: 2 (V. Burkert, V. Roztočil),
Nehlasovalo: O

18 . Volba členů kontrolního výboru

Diskuze:

Předseda volební komise Mgr. Šnaidauf požádal o podání návrhů na další 4 členy kontrolního výboru.
Připomněl, že nemusí být členy zastupitelstva.

Byly podány následující návrhy:
Členka zastupitelstva Mgr. Skálová, Ph. D. navrhla zvolit členem kontrolního výboru p. Storkána a pí
Svatošovou.

Clen zastupitelstva pí Machová navrhla zvolit členem kontrolního výboru Mgr. Vaja.
Clen zastupitelstva Ing. Bc. Horák navrhl zvolit členem kontrolního výboru Mgr. Simona.
Clen zastupitelstva Mgr. Zálom navrhl zvolit členem kontrolního výboru sám sebe.
Člen zastupitelstva p. Minařík navrhl zvolit členem kontrolního výboru p. Bydžovského.
Starostka RNDr. Chalupová přednesla nominaci KSČM a navrhla zvolit členem kontrolního výboru p.
Pavlise.

Členka zastupitelstva MUDr. Sillerová navrhla zvolit členkou kontrolního výboru Ing. Boldi.

Před hlasováním vyzval Mgr. Snaidauf přítomnou veřejnost k diskuzi.
Do diskuze se nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k volbě.

Výsledky hlasování:

Ing. Boldi pro - 11, proti - 2, zdržel se - 8

p. Bydžovský pro - 11, proti - l, zdržel se - 9
p. Pavlis pro - 12, proti - 7, zdržel se - 2
p. Svatošová pro - 9, proti - 0, zdržel se -12

- byla zvolena
- byl zvolen
- byl zvolen

- nebyla zvolena
Mgr. Simon, MPA pro - 6, proti - 0, zdržel se - 15 - nebyl zvolen
p. Storkán pro - 6, proti - 0, zdržel se - 15 - nebyl zvolen
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Mgr. Vajo pro - 5, proti-0, zdržel se -16 - nebyl zvolen
Mgr. Zálom pro - 18, proti-1, zdržel se - 2 - byl zvolen

Předseda volební komise Mař. Snaidauf konstatoval, že Zastupitelstvo města Beroun zvolilo za členy
kontrolního výboru Ing. Boldi, p. Bydžovského, p. Pavlise a Mgr. Záloma. Poblahopřál ke zvolení do
funkce členů kontrolního výboru a předal slovo starostce k projednání dalšího bodu programu.

Starostka RNDr. Chalupová poblahopřála zvoleným členům. Poděkovala volební komisi za provedení
volby a vyzvala místostarosty, aby zaujali místa u předsednického stolu.

usnesení č. 91/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členkou kontrolního výboru Ing. Simonu Boldi.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 11, Proti: 2, Zdrželo se: 8, Nehlasovalo: O

usnesení č. 92/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členem kontrolního výboru Zdeňka Bydžovského.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 11, Proti:l, Zdrželo se: 9, Nehlasovalo: O

usneseni č. 93/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členem kontrolního výboru Josefa Pavlise.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 12, Proti: 7, Zdrželo se: 2, Nehlasovalo: O

usnesení č. .., 2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členkou kontrolního výboru Ing. Michaelu Svatošovou.

Usnesení bylo: NEPŘIJATO

Hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdrželo se: 12, Nehlasovalo: O

usnesení č. .., 2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členem kontrolního výboru Mgr. Ondřeje Šimona, MPA.

Usnesení bylo: NEPŘIJATO

Hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdrželo se: 15, Nehlasovalo: O

usnesení č. ..,2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členem kontrolního výboru Mgr. Michala Štorkána.
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Usnesení bylo: NEPŘIJATO

Hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdrželo se: 15, Nehlasovalo: O

usnesení č. .., 2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členem kontrolního výboru Mgr. Petra Vajo.

Usnesení bylo: NEPŘIJATO

Hlasování: Pro: 5, Proti: 0, Zdrželo se: 16, Nehlasovalo: O

usnesení č. 94/2022

Zastupitelstvo města Beroun volí členem kontrolního výboru Mgr. Luboše Záloma.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 18, Proti:l, Zdrželo se: 2, Nehlasovalo: O

19 . Určení zastunuiícího místostarostv (v nřípadě více místostarostů)

Diskuze:

Starostka RNDr. Chalupová navrhla, aby zástupcem starostky v době její nepřítomnosti byl určen
místostarosta Ing. Mišina a v době jeho nepřítomnosti místostarosta Mgr. Tomčo. Požádala o
přednesení návrhů nebo připomínek k tomuto návrhu.

Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. Bylo přistoupeno k
hlasování.

usnesení č. 95/2022

Zastupitelstvo města Beroun určuje, že starostku města zastupuje v době nepřítomnosti nebo v době,
kdy nevykonává funkci, místostarosta Ing. Michal Mišina a v době jeho nepřítomnosti místostarosta
Mgr. Dušan Tomčo.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 12, Proti: 9, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: O

20 . Odměny za výkon funkcí neuvolněnvch členů zastupitelstva a odměny fvzicjívm

osobám, které nejsou členy zastupitelstva města, za výkon funkce předsedy výboru

zastupitelstva a komise rady

Diskuze:

RNDr. Chalupová uvedla, že k tomuto bodu zastupitelé obdrželi písemný volný návrh. Krátce
přednesla jeho obsah.

RNDr. Chalupová otevřela rozpravu k předloženému návrhu.
Mgr. Skálová, Ph. D., přednesla protinávrh přiznat odměnu i členům komisí, kteří nejsou členy
zastupitelstva. Vykonávají činnost v komisi ve svém volném čase. Navrhla výši odměny 3 923 Kč
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měsíčně, což odpovídá nařízení vlády č. 318/2017 Sb.
RNDr. Chalupová podotkla, že dosud v komisích rady města pracovalo cca 120 členů. Aby bylo
zřejmé, o jaké částce se hovoří.

Ing. Burkert poznamenal, zeje to vyšší částka než se navrhuje jako odměna členu zastupitelstva.

Starostka RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování o protinávrhu Mgr. Skálové, Ph.D.
Hlasování: pro - 5, proti - 9, zdržel - 7
Protinávrh nebyl přijat.

Bylo přistoupeno k hlasování o původním návrhu.

usnesení č. 96/2022

Zastupitelstvo města Beroun stanovuje

měsíční odměny neuvolněným členům zastupitelstva města v maximální přípustné výši podle nařízení
vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, ve znění
pozdějších předpisů, ode dne konání ustavujícího zasedání nově zvoleného zastupitelstva města
takto:

člen rady 9 413,-Kč
předseda výboru zastupitelstva nebo komise rady 4 707,- Kč
člen zastupitelstva (neuvedený výše) 2 353,- Kč.

V případě souběhu výkonu několika funkcí náleží neuvolněnému členovi zastupitelstva města
odměna pouze za výkon funkce, za kterou podle rozhodnutí zastupitelstva města náleží nejvyšší
odměna.

V případě zvolení nebo jmenování do funkce po dni konání ustavujícího zasedání nově zvoleného
zastupitelstva města bude odměna poskytována ode dne zvolení nebo jmenování do funkce. V
případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát v zastupitelstvu města po dni konání
ustavujícího zasedání nově zvoleného zastupitelstva města bude odměna poskytována ode dne tohoto
nástupu.

V případě budoucí změny nařízení vlády č. 318/2017 Sb„ o výši odměn členů zastupitelstev územních
samosprávných celků, nebo jeho nahrazení novým nařízením bude odměna poskytována v nové
maximálně přípustné výši pro příslušnou funkci.

Zastupitelstvo města Beroun rozhoduje

o poskytnutí peněžitých plnění fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva města, za výkon
funkce předsedy výboru zastupitelstva a za výkon funkce předsedy komise rady ode dne konání
ustavujícího zasedám nově zvoleného zastupitelstva města formou měsíční odměny ve výši 4 707,-
Kč.

V případě zvolení nebo jmenování do funkce po dni konání ustavujícího zasedání nově zvoleného
zastupitelstva města bude odměna poskytována ode dne zvolení nebo jmenování do funkce.

V případě budoucí změny nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních
samosprávných celků, nebo jeho nahrazení novým nařízením bude odměna poskytována v nové
maximálně přípustné výši odměny pro neuvolněné členy zastupitelstva za výkon funkce předsedy
výboru zastupitelstva nebo komise rady.
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Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16, Proti: 0, Zdrželo se: 5, Nehlasovalo: O

21 . Určení oddávajících a pověření pňiímáním proievu vůle snoubenců o vstupu do
manželství

Diskuze:

Starostka RNDr. Chalupová pro nové členy zastupitelstva uvedla, že podle zákona o matrikách (§ 11 a
zákona č. 301/2000 Sb. ) snoubenci projevují vůli, že spolu vstupují do manželství, před starostou,
místostarostou nebo pověřeným členem zastupitelstva obce, která je matričním úřadem. Protože
pověření oddávajících minulým zastupitelstvem zaniklo, je třeba nově pověřit oddávajícími kromě
starosty a místostarosty, kteří mají toto oprávnění ze zákona, další členy zastupitelstva.
RNDr. Chalupová upozornila, že svatby se konají většinou v pátek a v sobotu a ne vždy v Berouně.
Vyzvala zastupitele, kteří mají zájem vykonávat funkci oddávajícího, aby se přihlásili.
Ing. Bc. Horák navrhl, aby mohli oddávat všichni členové zastupitelstva města.
Mgr. Zálom a pan Roztočil vyjádřili, že se na tuto funkci necítí jako vhodní kandidáti.

Žádné připomínky nebyly podány a bylo přistoupeno k hlasování.

usnesení č. 97/2022

Zastupitelstvo města Beroun určuje oddávajícími členy zastupitelstva Ing. Viktora Burkerta, Ing. Bc.
Petra Horáka, Mgr. Evu Chlumskou, Mgr. Olgu Chocovou, Mgr. Hanu Kašparovou, MBA, Mgr. Evu
Kotrčovou, Ing. Radka Lhotku, Zuzanu Machovou, Ing. Irenu Mastnou, Davida Minaňka, Mgr.
Barboru Skálovou, Ph.D., MUDr. Kláru Sillerovou, Mgr. Ondřeje Simona, MPA, Mgr. Emila
Šnaidaufa, Ing. Martina Veselého a Mgr. Adama Voldána a pověřuje je přijímáním projevu vůle
snoubenců o vstupu do manželství.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: l. Nehlasovalo: O

22 . Schválení „určeného zastupitele" pro spolupráci při Dořizování územně plánovacích

dokumentací.

Diskuze:

RNDr. Chalupová uvedla, že k tomuto bodu zastupitelé obdrželi písemný volný návrh. Krátce
přednesla jeho obsah. Uvedla, že územní plán, který se právě tvoří, je velmi důležitý dokument
města. V minulém volebním období byla určeným zastupitelem Ing. Mastná. Vyjádřila názor, že Ing.
Mastná vykonávala činnost určeného zastupitele úspěšně, proto je opětovně navržena.
RNDr. Chalupová vyzvala k rozpravě o předloženém návrhu.

Ze zastupitelů ani veřejnosti se do rozpravy nikdo nepřihlásil. Bylo přistoupeno k hlasování.

usnesení č. 98/2022

Zastupitelstvo města Beroun schvaluje pro období 2022 - 2026 Ing. Irenu Mastnou jako „určeného
zastupitele" pro spolupráci s poňzovatelem Územního plánu Beroun při pořizování jeho změn a
dalších územně plánovacích dokumentací.
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Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 13, Proti: 6, Zdrželo se: 2, Nehlasovalo: O

23 . Dotazy, Dňpomínkv, podněty
Diskuze:

Starostka RNDr. Chalupová otevřela bod Různé a vyzvala k diskuzi.
lna. Bc. Horák připomněl, že státní hymna při ustavujícím zasedání zastupitelstva města zazněla i
před 4 roky zde. Starostka RNDr. Chalupová se omluvila.
lna. Bc. Horák konstatoval, že se na něj obrací lidé ze Závodí ohledně neopravených povrchů
komunikací po opravě kabeláže. Uvedl, že již mluvil s místostarostou Ing. Mišinou. Apeloval, že by
město nemělo rezignovat a mělo by trvat na urychlené opravě.
Starostka RNDr. Chalupová informovala, že to není realizační akce města, ale společnosti ČEZ.
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že společnost CEZ najala firmu z Berouna, která má komunikace
opravit. I přes opakované urgence a několik pokut firma stále opravy nedokončila. Upozornil, že to
není první problém s touto realizační firmou, ale ČEZ je stále najímá. Přislíbil, že pokud opravy
komunikací nebudou hotové do konce října, město Beroun zajistí jejich opravu. Zdůraznil, že město
situaci řeší, ale musí dodržovat zákony a předpisy.

Mgr. Skálová. Ph.D.. se dotázala na informace ohledně vodovodu ze Svatého Jana pod Skalou do
Hostimi.

Starostka RNDr. Chalupová přislíbila písemnou odpověď odboru majetku a investic.

Mgr. Skálová. Ph.D.. se dále dotázala na informace o revitalizaci návsi v Hostimi. Obyvatelům
Hostimi byla před rokem představena dopravní studie.
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že město je ochotno odkoupit pozemek v prostoru návsi. S
majitelem pozemku bylo předběžně projednáno, že udělá cenovou nabídku na odprodej.

Paní Machová se dotázala, zda je v plánu rekonstrukce hřbitova.
Místostarosta Ing. Mišina informoval, že byly opraveny obvodové zdi, nyní se chystá sanace svahu a
oprava sociálního zařízení. Opravy budou probíhat postupně, v rámci možností rozpočtu města.

Paní Machová se dále dotázala, zda jsou přislíbená dětská hřiště již přístupná a zprovozněná.
Místostarosta lna. Mišina uvedl, že některá hřiště jsou hotová, u některých musí proběhnout revize.
Předána budou v nejbližší době.

Mgr. Kotrčová se dotázala na školku Na Máchovně. Požaduje předložení potřebných dokumentů k
povolení stavby a harmonogramu prací, doložit položky do rozpočtu na rok 2023.
Místostarosta Ing. Mišina odpověděl, zeje ve stádiu stavebního povolení. V plánuje začít s realizací
v příštím roce. Rádi bychom využili nějaký dotační titul.

Mgr. Kašparová. MBA se dotázala na novou školu, na jakých variantách se pracuje. Požádala o
předložení těchto variant a dokumentace k nim. Dotázala se na časový plán, jaké prostředky se
předpokládají vynaložit v roce 2023 a jaký je výhled do doby vybudování školy.
Starostka RNDr. Chalupová odpověděla, že se jedná o velmi rozsáhlé dotazy. Informace písemně
doloží odbor majetku a investic. Doporučila domluvit si schůzku na dotčeném odboru, aby nemusela
čekat do příštího zasedání zastupitelstva.

Mgr. Chocová a MUDr. Sillerová opustily zasedání zastupitelstva města v 22, 55 hodin.
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Dále přítomno 19 členů zastupitelstva města.

Mgr. Zálom shrnul první zasedání zastupitelstva města. Vyjádřil obavu, že tato atmosféra se bude
opakovat. Dle jeho názoru to ukazuje, jak zaťatá je současná koalice vůči kritice. Občané při volbách
dokázali, že chtějí změnu. Diskuze o naplnění výborů, což měl být způsob zapojení opozice do práce
města, mluví dle jeho názoru o tom, že současné koalici chybí sebereHexe. Byl by rád, kdyby se další
diskuze vedly konstruktivněji. Připomněl, že i opozice hovoří za své voliče, občany města.

Paní Machová opustila zasedání zastupitelstva města v 23, 00 hodin.
Dále přítomno 18 členů zastupitelstva města.

Mgr. Voldán vyjádřil velké zklamání, že fakticky jsou finanční výbor a kontrolní výbor, na rozdíl od
uplynulého volebního období, v rukou koalice. Myslí si, že konfrontace byla věcná a důležitá, není
však vůle naslouchat, i když opozice nyní vlastně představuje většinu občanů. Uvedl, že i opozice se
musí zamyslet nad tím, jak být věcnější a konstruktivnější.

Mgr. Voldán požádal o podání informací o revitalizaci Zábranského parku a o revitalizaci Městské
hory, zejména po stránce arboristické.
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že v participativním rozpočtu byl vybrán Zábranský park. Na tomto
projektu se pracuje, ale s řadou návrhů nesouhlasili památkáři. Při revitalizaci Městské hory je třeba
se zabývat celou lokalitou komplexně, nelze řešit jen zeleň (prostor pro děti, možnost sportovního
využití, psí loučka... ). V rozpočtu na příští rok bude zahrnuta položka na komplexní studii.

Ing. Veselý se dotázal, na aktuální stav povolení obchvatu mezi Královým Dvorem a Berounem.
Místostarosta Ing. Mišina odpověděl, že stavební povolení bylo vydáno cca před dvěma lety. Chceme
stavbu zahájit, ale chybí nám povolení od jednoho vlastníka pozemku. S ním město spolu se
Středočeským krajem intenzivně jedná. Na pracovní schůzce se zástupci Králova Dvora a SUŠ se
všichni zavázali, že budou dělat vše pro to, aby se obchvat udělal. Připomněl, že realizaci provede
Středočeský kraj.

Starostka RNDr. Chalupová pozvala zastupitele na koncerty probíhajícího hudebního festivalu
Talichův Beroun. Konají se každé úterý. Připomněla, že příspěvek města na tento festival je
významnou položkou rozpočtu města, a bylo by dobré se přijít podívat, do čeho se peníze dávají.
Starostka RNDr. Chalupová dále pozvala na slavnostní večer předávání Cen města Beroun, který se
koná ve středu 19. 10. 2022.

Mgr. Skálová, Ph.D., se vyjádřila, že zkušenost z dnešního zasedání zastupitelstva města byla
neuvěřitelná. Poděkovala všem z veřejnosti, kdo přišli a vydrželi dosud, vyzvala všechny, aby začali
chodit. Přislíbila, že opozice bude vždy na straně občanů města. Podotkla, že zasedání zastupitelstva
města sice bylo svoláno v souladu s zákonem o obcích, ale chtěla by, aby termín vyhlášení odpovídal i
jednacímu řádu. Také by ráda vjednacím řádu prodloužila dobu pro diskuzní příspěvek veřejnosti,
která je nyní 2 minuty.
Starostka RNDr. Chalupová odpověděla, že změna jednacího řádu se připravuje.

Místostarosta Mgr. Tomčo vyjádřil přesvědčení, že všichni budou přistupovat k pozici zastupitele
zodpovědně, budou se vyjadřovat konstruktivně a k věci. Zdůraznil, že je to práce pro naše město,
kde všichni žijeme.
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lna. Bc. Horák uvedl názor, že bylo by dobře, aby sekretariát dával informace o kulturních a dalších
událostech písemně a včas.

lna. Burkert doplnil, že toto funguje, jako zastupitel dostává informace o vernisážích apod.
Mgr. Chlumská vyjádřila názor, že předcházející jednání byla ne vždy konstruktivní, slušná a
pravdivá, a proto je výsledek dnešního jednání je takový, jaký je. Apelovala, aby všichni v zájmu
Berouna jednali věcně a konstruktivně, aby všichni byli najednání připraveni pečlivě, zjistili si
dostupné informace. Ne všechna témata, která se na zasedání otevírají, jsou opravdu věcná.

Mgr. Kašparová se dotázala, jak se město připravuje na zdražení energií, jaký dopad se očekává na
rozpočet města, jakým způsobem se budou ceny tendrovat, jaké se připravují úsporné programy na
veřejných budovách.

Tajemník Ing. Chalupecký odpověděl, že město se pokouší nakupovat energie na burze. Podrobnější
odpověď zašle písemně.

Diskuze veřejnosti

Tomáš Procházka, Beroun, uvedl, že autobusy MHD, které jsou využívané jako školní, jezdí stále se
zpožděním. Jsou stížnosti i na spoje, které jezdí k nákupním centrům. Navrhl uzpůsobit odjezdy
autobusů i v návaznosti na vlakové spoje od Prahy.
Místostarosta Ing. Mišina sdělil, že problém je z důvodu rekonstrukce silnice Jungmannova v Králově
Dvoře. Byly již několikrát změněny časy odjezdu autobusů.

Tana Církvová, Beroun-Závodí, se dotázala na termín otevření mateřské školky na Závodí.
Místostarosta Ing. Mišina informoval, že chtěli zahájit provoz v průběhu října. Ale vzhledem k situaci
ve stavebnictví, chybí dodat centrální vzduchotechnická jednotka. Stěhování dvou tříd je plánováno
na l. 11. 2022. Je tam nastěhovaný nábytek, hotové sociální zařízení a šatny. V průběhu dvou až
třech týdnů pak bude hotová i poslední třída v přístavbě do zahrady.
Mistostarosta Mor. Tomčo sdělil, že ředitelka i učitelky jsou průběžně informovány, rodiče se mohou
ptát jich.

24 . Závěr
Diskuze:

Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že dnešní program byl vyčerpán. Popřála všem zastupitelům
hodně úspěchů po celé nové volební období.
Poděkovala všem přítomným za účast.
V 23,30 hodin ukončila zasedání zastupitelstva.

RNDr. Soňa Chalupová
starostka města Beroun

Zapsala: Leona Pinkasová V Berouně dne l. 11. 2022
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Ověřili:

Ing. Irena Mastná

Ing. Martin Veselý

Diskuze byla zaznamenána stručnou formou.
S plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu videopřenosů na webových stránkách města.
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